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PROTOKÓŁ NR XLIV/17 

z sesji Rady Gminy Jaśliska, odbytej w dniu 15 września 2017 r. o godz. 1700  

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Jaśliska. 

 

W sesji udział wzięli następujący radni: Renata Pelczar, Jan Szymczakowski, Ryszard 

Chowaniec, Janusz Mazur, Teresa Mezglewska, Jan Farbaniec, Bogusław Gwiżdż, Jan 

Puchalik, Bogusław Kuchta, Jarosław Farbaniec, Krzysztof Kostycz, Piotr Smoleń i Wacław 

Futyma. 

Ponadto w sesji udział wzięli: Wójt Gminy Jaśliska – Adam Dańczak, Zastępca Wójta Gminy 

– Jerzy Magierowski, Sekretarz Gminy – Piotr Urban, p.o. Dyrektora Gminnego Ośrodka 

Kultury i Czytelnictwa – Magdalena Gajewska oraz sołtysi.  

Listy obecności stanowią  załączniki do protokołu. 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Otwarcia sesji dokonał i obradom przewodniczył Bogusław Gwiżdż Przewodniczący 

Rady Gminy Jaśliska. Powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu. Na podstawie listy 

obecności stwierdził, że obrady są prawomocne. Na sekretarza obrad powołał radnego Jana 

Farbańca. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś chce wnieść zmiany do porządku obrad.  

Wójt Adam Dańczak wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad, w punkcie 6 pod literą 

c projektu uchwały w sprawie przyjęcia na mienie komunalne Gminy Jaśliska mienia 

komunalnego Gminy Komańcza przedstawionego na druku nr 269 a zamiast  projektu 

uchwały przedstawionego na druku nr 269 oraz pod literą d, projektu uchwały w sprawie 

zmian  

w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2017 rok /druk nr 272/. 

Więcej propozycji zmian do porządku obrad nie zgłoszono. 

Poddany pod głosowanie wniosek Wójta przyjęty został jednomyślnie /głosowało  

12 radnych/. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał porządek obrad po zmianach. Przedstawia 

się on następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XLIII sesji Rady Gminy Jaśliska. 

3. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej. 

4. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy Jaśliska. 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) Jaśliskiego Parku Krajobrazowego /druk nr 267/, 

b) Obszaru Chronionego Krajobrazu Beskidu Niskiego /druk nr 268/, 

c) przyjęcia na mienie komunalne Gminy Jaśliska mienia komunalnego Gminy 

Komańcza /druk nr 269a/, 

d) zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2017 rok /druk nr 272/. 

7. Oświadczenia radnych, Wójta i przedstawicieli wspólnoty samorządowej. 

8. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

9. Zamknięcie sesji. 
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Poddany pod głosowanie porządek obrad po zmianach przyjęty został jednomyślnie 

/głosowało 12 radnych/. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XLIII sesji Rady Gminy Jaśliska 

 

Uwag do protokołu z XLIII sesji Rady Gminy Jaśliska nie zgłoszono. Poddany  

pod głosowanie przez Przewodniczącego Rady Bogusława Gwiżdż protokół został przyjęty 

jednomyślnie /głosowało 12 radnych/. 

 

Ad. 3. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej 

 

Wójt Gminy Adam Dańczak przedstawił sprawy, jakimi się zajmował w okresie 

międzysesyjnym. Informował, że podejmowane działania w tym okresie dotyczyły 

załatwiania bieżących spraw Urzędu i stawania naprzeciw odbywającej się  kontroli 

skarbowej. Informował na wstępie o odbytej w dniach 12 i 14 września kontroli przez 

Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska.  

Pozostałe działania przedstawiają się następująco: 

- w dniu 28 sierpnia złożony został wniosek do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Rzeszowie oddział w Krośnie o dofinansowanie   

na zakup samochodu strażackiego  dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Jaśliskach, 

- 30 sierpnia w Urzędzie Gminy Komańcza odbyło się spotkanie, na którym dokonano 

wstępnych  uzgodnień w zakresie nakładów poniesionych na infrastrukturę w Moszczańcu  

i zwrotu środków  na rzecz Gminy Komańcza. Owocem spotkania jest uchwała, która w dniu 

dzisiejszym będzie przez radnych podejmowana.  

- w dniu 4 września po raz kolejny spotkał się z Prezesem Fundacji Pomosty Karpat Panem 

Markiem Kubinem. Spotkanie miało na celu omówienie spraw związanych  

z organizacją imprezy: „Wołoska Koliba – Folkowe spotkania na pasterskim szlaku”, która 

odbędzie się w dniu jutrzejszym w  Osławicy, w Gminie Komańcza. W kolejnym dniu tj.   

w niedzielę, impreza ta będzie miała miejsce w miejscowości Daliowa. Wójt udzielił 

szerszych informacji w związku z tą imprezą, głównie przedstawił zadania do wykonania  

ze strony gminy. Omówił ponadto kwestię finansową. 

 - 5 września wspólnie z Przewodniczącym Rady i Sekretarzem Gminy uczestniczyli  

w spotkaniu z Komendantem Państwowej Straży Pożarnej w Rzeszowie, w sprawie zakupu 

samochodu dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Jaśliskach. 

- 6 września odbył się komisyjny odbiór przydomowej oczyszczalni ścieków w miejscowości 

Lipowiec u Państwa Gutowskich, wynikający z otrzymanego dofinansowania na podstawie 

podjętej przez Radę Gminy uchwały, 

- 13 września wspólnie ze  swoim Zastępcą  Jerzym Magierowskim, Skarbnikiem  Gminy 

Agnieszką Kurdyłą uczestniczyli w spotkaniu wraz z przedstawicielami Gminy Lesko  

i Gminy Rymanów dotyczącym projektu parasolowego. Wójt udzielił szerszych informacji  

w obszarze złożonego wniosku oraz na temat samego projektu. 

- w dniu 14 września odbyło się zebranie wiejskie w miejscowości Moszczaniec poświęcone 

zmianom w wydatkowaniu środków funduszu sołeckiego przypadających sołectwu na 2017 r. 

oraz zgłoszeniu przedsięwzięć do realizacji ze środków funduszu sołeckiego w roku 2018. 

Wójt przedstawił na Zebraniu Wiejskim podjęte przez mieszkańców decyzje w zakresie 
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funduszu sołeckiego przypadającego w 2017 i 2018 r . oraz udzielił informacji na temat 

zaprezentowanego na Zebraniu przez przedstawiciela firmy Gobarto Pana Piotra Karnasa  

pomysłu - budowy nowoczesnej fermy zarodowej trzody chlewnej wraz  z biogazownią 

rolniczą. 

Wójt Adam Dańczak informował ponadto o zaplanowanym w dniu dzisiejszym z radnym 

Ryszardem Chowańcem wyjeździe do Puław, ale podpisanie wniosku złożonego w Urzędzie 

Pracy nie pozwoliło na udział w organizowanym tam spotkaniu. 

O godz. 1710 na posiedzenie przybył radny Bogusław Kuchta.  

 

Ad. 4. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy Jaśliska 

 

Informację z realizacji uchwał podjętych na XLIII sesji Rady Gminy Jaśliska 

przedstawił Sekretarz Gminy Piotr Urban. Informację przyjęto bez uwag; stanowi ona 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5.  Zapytania i wolne wnioski radnych i przedstawicieli wspólnoty samorządowej 

 

Radny Ryszard Chowaniec zwrócił się z pytaniem, na jakim etapie jest remont dróg  

w Daliowej, finansowanych ze środków funduszu sołeckiego. Podkreślił, że w roku ubiegłym 

zadanie to nie zostało wykonane. W związku ze zbliżającym się okresem zimowym wyraził 

zaniepokojenie realizacją tego zadania.     

Radny Bogusław Kuchta prosił dopilnować, aby zakupiono zbiornik na wodę dla Domu 

Ludowego znajdującego się w Posadzie Jaśliskiej. Zwrócił się również z pytaniem, z jakich 

źródeł korzystały osoby opracowujące Gminny Program Rewitalizacji w zakresie m.in. 

danych statystycznych dotyczących bezrobocia i ubóstw. 

Radna Renata Pelczar zadała pytanie: kiedy zostaną rozpoczęte prace związane  

z dokończeniem budowy ogrodzenia wokół budynku w Szklarach,  w którym mieści się 

świetlica. 

Więcej pytań nie było. 

 

Ad.6. Podjęcie uchwał 

 

 Zgodnie z porządkiem obrad przystąpiono do podjęcia uchwał. 

Ad.6a. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż poinformował, że uchwała w sprawie  

Jaśliskiego Parku Krajobrazowego omawiana była szczegółowo na posiedzeniu Komisji 

Stałych.  

Zwrócił się z pytaniem, czy są jakieś pytania do tego projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Członek Komisji Rozwoju Gospodarczego i Środowiska Piotr Smoleń  poinformował,  

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr XLIV/262/17 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 15 września 2017 r. 
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w sprawie Jaśliskiego Parku Krajobrazowego 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 13 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XLIV/262/17 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.6b. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady Gminy Bogusława Gwiżdż, czy są jakieś pytania  

do projektu uchwały w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Beskidu Niskiego, pytań 

nie zgłoszono. 

Członek Komisji Rozwoju Gospodarczego i Środowiska Piotr Smoleń  przedstawił 

pozytywną opinię do ww. projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr XLIV/263/17 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 15 września 2017 r. 

 

w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Beskidu Niskiego 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 13 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XLIV/263/17 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.6c. 

Na prośbę Przewodniczącego Rady Bogusława Gwiżdż, w związku ze zmianą 

druków, Sekretarz Piotr Urban przedstawił wprowadzone zmiany do przedmiotowego 

projektu uchwały.   

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy są pytania do tego projektu uchwały, Zastępca 

Przewodniczącego Rady Piotr Smoleń zapytał, czy dałoby coś gminie, jeżeli sprawa zostałaby 

jeszcze skierowana do rozstrzygnięcia przez Premiera bądź Ministra Spraw Wewnętrznych  

i Administracji.  

Wójt Adam Dańczak w odpowiedzi poinformował, że sprawę nakładów finansowych,  

reguluje przepis w ustawie o samorządzie gminnym, który mówi o tym, że  gminy w drodze 

porozumienia mogą ustalić tą kwestię. Jeżeli gminy nie dojdą do porozumienia sprawa 

kierowana jest do Sądu. Premier nie rozstrzyga tego typu sprawy. Gmina może jedynie 

wnioskować i będzie wnioskować o te działki, które Gmina Komańcza uznała, że nie służą 

one realizacji celu publicznego i zatrzymała dla siebie. Pójście na drogę sądową to czas około 

minimum roku. Puentując Wójt powiedział: sprawy finansowe rozstrzyga Sąd natomiast 

sprawy dotyczące działek rozstrzyga Premier. Gmina Jaśliska będzie wnioskować  

o przekazanie zatrzymanych przez Gminę Komańcza działek na rzecz Gminy Jaśliska.     

Więcej pytań nie było. 

Radny Piotr Smoleń przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Środowiska do ww. projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 
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U C H W A Ł Y  Nr XLIV/264/17 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 15 września 2017 r. 

 

w sprawie przyjęcia na mienie komunalne Gminy Jaśliska mienia komunalnego 

Gminy Komańcza 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 13 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XLIV/264/17 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż ogłosił 5-cio minutową  przerwę celem 

zaopiniowania przez Komisję Budżetu i Finansów projektu uchwały w sprawie zmian  

w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2017 rok, przedstawionego na druku nr 272. 

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady i na pytanie, czy są jeszcze jakieś pytania do 

tego projektu uchwały, pytań nie było. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Teresa Mezglewska poinformowała,  

że Komisja pozytywnie zaopiniowała 5 głosami ,,za” projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr XLIV/265/17 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 15 września 2017 r. 

 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2017 rok 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 13 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XLIV/265/17 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad.7. Oświadczenia radnych, Wójta i  przedstawicieli wspólnoty samorządowej 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Jan Farbaniec w punkcie tym wyraził zadowolenie  

i podziękował za wykonanie ławek przekazanie ich dla miejscowości Jaśliska. Wskazał 

miejsca, gdzie ławki zostały usytuowane. Następnie zapytał, czy jest możliwość obniżenia  

w jaśliskim rynku żywopłotu. Jego zdaniem jest on za wysoki i wygląda nieładnie. Mówił,  

że wiele osób zwraca na to uwagę podpowiadając mu, aby podciąć ten żywopłot. W tym 

miejscu zadał pytanie: czy jest przyszłościowa propozycja rewitalizacji Jaślisk. Stwierdził,  

że w przypadku odnawiania rynku, na chwilę obecną nie ma potrzeby go ruszać, jeżeli  

w tamtych miejscach, gdzie on rośnie będzie coś robione.    

Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu p.o. Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury  

i Czytelnictwa Magdalenie Gajewskiej.  

Pani Dyrektor podziękowała Panu Bogusławowi Gwiżdż Przewodniczącemu Rady za udział  

w komisji, która oceniała ogrody. Mówiła, że współpraca była bardzo owocna, a następnie 

przedstawiła cały skład komisji konkursowej. Wymieniła ponadto sponsorów, którzy oprócz 

wydatkowanych przez GOKiCZ w Jaśliskach własnych środków na nagrody – jak 
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informowała, przekazali nagrody rzeczowe w związku z tym konkursem. Informowała dalej, 

że konkurs cieszył się dużym powodzeniem i tu udzieliła informacji na temat wskazówek 

odnośnie organizacji przyszłorocznego konkursu. P .o. Dyrektora GOKiCZ Magdalena 

Gajewska wspomniała o nieodbytym turnieju sołectw.  Poinformowała, że pogoda 

pokrzyżowała palny podczas organizacji tego turnieju, zepsuła  ponadto kilka innych 

okolicznych imprez. Wyraziła zadowolenie z dalszej części organizowanej tego dnia imprezy. 

Pani Dyrektor podała jako ciekawostkę, że album zdjęciowy opublikowany na Facebooku 

obejrzało prawie 11 tys. osób. Podała koszty poniesione w związku z organizowanymi  

w Jaśliskich Dożynkami Parafialno Gminnymi. Następnie przedstawiła informację dotyczącą 

bieżącej działalności Ośrodka Kultury.  

Informowała, że 2 września odbyła się akcja Narodowego Czytania ,,Wesela”. Po raz 

pierwszy Biblioteka w Jaśliskich uczestniczyła w tej akcji. Udzieliła szerszych informacji 

dotyczących przebiegu tej akcji. 

Informowała również, że niedawno, wspólnie z dzielnicowym Panem Michałem uczestniczyli 

w spotkaniu z dziećmi ze Szkoły Podstawowej w Jaśliskich w ramach  akcji ,,Bezpieczna 

droga do szkoły”. Dzielnicowy udzielił dzieciom cennych wskazówek odnośnie bezpiecznego 

dotarcia do szkoły i tego, jak ważne są elementy odblaskowe.  

Ponadto dla pracowników GOKiCZ w Jaśliskich było organizowane szklenie z zakresu 

podstaw programowania dla dzieci. Szkolenie organizowane było przez Bibliotekę Publiczną 

w Krośnie.   

Poza tym, informowała, że: 

- z dofinansowania otrzymanego przez GOKiCZ w Jaśliskich z Instytutu Książki zostały 

zakupione dwa pełne zestawy komputerowe. Projekt jest na etapie rozliczania.     

- podpisana została umowa o dofinansowanie na zakup książek Biblioteki Narodowej. 

Dofinansowanie wynosi 3,500,00 zł, wkład własny 1.500,00 zł. Podjęta została decyzja,  

iż zakupione zostaną lektury ze względu na zmiany w  kanonie lektur szkolnych oraz brak 

możliwości zakupu przez Szkołę tak dużej liczby egzemplarzy. W porozumieniu z Panią 

Dyrektor Szkoły ustalono, że zakupione zostaną po dwa egzemplarze lektur. 

- Konkurs na ,,Najlepszego wakacyjnego czytelnia 2017 ” był dobrym pomysłem, ponieważ 

od czerwca do sierpnia  wypożyczyło książki ponad 120 osób; w sumie prawie 400 książek. 

Dodała, że przybyło 11 nowych czytelników.    

Następnie Magdalena Gajewska p.o. Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury i Czytelnictwa 

przedstawiła plany dotyczące organizacji imprez i innych działań GOK-u. 

30 września planowany jest Dzień Seniora. Wspomniała, że będzie to druga taka impreza. 

Poprzednia cieszyła się dużym zainteresowaniem. Wyraziła nadzieję, że w roku bieżącym 

będzie podobnie. Następnie przedstawiła program tego spotkania. 

22 września w Lipowcu odbędzie się uroczyste otwarcie ścieżki dydaktyczno – przyrodniczej, 

w której GOKiCZ będzie brał udział. Projekt realizowany był  przez  Stowarzyszenie 

Rozwoju Jaślisk i Okolic. 

Informowała dalej, że w najbliższą niedzielę w Daliowej u Pana Marka Kubina odbędzie się 

impreza pn.: „Wołoska Koliba – Folkowe spotkania na pasterskim szlaku”. Tego samego dnia 

GOKiCZ będzie uczestniczył w imprezie organizowanej  przez Stowarzyszenia Społeczno-

Kulturalnego na Rzecz Rozwoju Wsi Szczawne i Kulaszne oraz ośrodek PTTK w Komańczy. 

Będzie to impreza w ramach pożegnania lata; zagra tam niedawno powstała w Jaśliskich  

kapela ,,Jacy Tacy”. 
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Przewodniczący Rady w związku z brakiem innych głosów, nawiązując do informacji 

przedstawionych przez Panią Dyrektor powiedział, że są głosy, aby zrobić jedną konkretną 

imprezę w ciągu roku i zaprosić solidny zespół. Stwierdził, że kwoty, które podawała Pani 

Magdalena Gajewska są za małe, aby opłacić taki zespół.    

Magdalena Gajewska p.o. Dyrektora GOKiCZ w odpowiedzi poinformowała, że są to koszty 

od 10 tys. w górę.  

 

Ad. 8. Odpowiedzi na zapytania i wnioski 

 

 W punkcie tym, Wójt Adam Dańczak udzielił odpowiedzi według kolejności 

zadawanych pytań. 

W odpowiedzi na pytanie radnego Ryszarda Chowańca poinformował, że została podpisana 

umowa z jednym wykonawcą na wykonanie remontu, przebudowy i modernizację dróg, które 

to zadania będą realizowane w Daliowej, Jaśliskach oraz w Moszczańcu. Dodał, że więcej 

szczegółów na ten temat przekaże jego Zastępca Jerzy Magierowski.   

Radnemu Bogusławowi Kuchcie odpowiedział, że zbiornik na wodę został zamówiony. 

Czekamy na informację, kiedy będzie do odebrania. Po jego odebraniu, zostanie on wkopany 

i zamontowany.   

Radnej Renacie Pelczar w sprawie dokończenia budowy ogrodzenia wokół budynku  

w Szklarach odpowiedział, że do dnia dzisiejszego można było składać oferty. Wpłynęła 

jedna oferta firmy Bieszczadzka waderka. 

Zastępcy Przewodniczącego Rady Janowi Farbańcowi w  kwestii żywopłotu odpowiedział,  

że w planie zagospodarowania rynku żywopłotu nie będzie, zostanie on usunięty.  

Na pytanie radnego Jana Farbańca, kiedy rozpoczęte zostaną prace związane z rewitalizacją 

Jaślisk, Wójt udzielił informacji na temat złożonego wniosku na targowisko. Dalsza część  

to perspektywa naboru wniosków na sfinansowanie tych zadań, które zostały wykazane  

w dokumencie związanym z rewitalizacją. Tłumaczył, że samo opracowanie dokumentu pn. 

rewitalizacja – wykazanie obszarów, które wymagają interwencji, zostały też wykazane 

obiekty, które gmina chce z tego dofinansowania odrestaurować czy odremontować. 

Wszystko zależy od funduszy. Stwierdził, że bardzo trudno powiązać jest koniec z końcem. 

Tłumaczył dalej, że samo złożenie wniosku nie jest równoznaczne z jego realizacją. Każdy 

wniosek złożony przez gminę podlega ocenie, bieżącym uzupełnieniom. Wójt przedstawił 

procedurę dotyczącą wniosków, ich składania i oceniania. Następnie Wójt powiedział,  

że złożenie wniosku jest tym pierwszym krokiem, który pozwala mierzyć siły na zamiary.    

Następnie Zastępca Wójta Jerzy Magierowski uzupełniając wypowiedź Wójta w sprawie 

naprawy dróg poinformował, że w pierwszej kolejności rozpoczęte zostaną roboty  

na drogach w Daliowej, będą pracowały dwie ekipy: w Daliowej i Jaśliskich jedna,  

w Moszczańcu druga.   

Następnie Sekretarz Gminy Piotr Urban udzielił odpowiedzi na drugie pytanie zadane przez 

radnego Bogusława Kuchtę. Wyjaśnił że, w Gminnym Programie Rewitalizacji pod każdą 

tabelką źródłem danych statystycznych jest informacja, skąd dane zostały zaczerpnięte.  

W przypadku chęci wyjaśnienia konkretnych danych prosił o indywidualne wskazanie tabeli, 

a kwestia tych danych zostanie wyjaśniona. 
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Ad. 9. Zamknięcie sesji  

  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż 

zamknął XLIV sesję Rady Gminy Jaśliska o godz. 1750.  

 

 

 

Protokół sporządziła:                                                                Przewodniczący Rady 

 

Renata Milan                                                    Bogusław Stefan Gwiżdż                      


